
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 
Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2009. október hó 29. napján 
megtartott soros üléséről. 
 
Jelen vannak: Dénes László polgármester  
  Siket Sándor alpolgármester 
  Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő 
  Darvas Ildikó képviselő 
  Dégi György képviselő 
  Harcsás Ferenc képviselő 
  Radó Tibor képviselő 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter jegyző,  Dr. Palicz András, Polcsán 
Róbert őrsparancsnok, Ilkádi Lajos polgárőr szervezet elnöke, Cződör Attila műszaki 
főtanácsos. 
 
Dénes László – tisztelettel köszönti Dr. Palicz Andrást a Makói Rendőrkapitányság vezetőjét, 
Polcsás Róbert őrsparancsnokot, a meghívottakat és a képviselőtestület tagjait. 
Megállapítja, hogy a képviselőtestület ülése határozatképes, 7 fő jelen van. Mészáros György 
képviselő jelezte, hogy nem tud jönni, Csábi Jánosné és Tószegi Gyula képviselők jelezték, 
hogy később érkeznek. 
 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Harcsás Ferenc és Radó Tibor képviselőket javasolja. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 
 
220/2009./X.29./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     jegyzőkönyv hitelesítőnek Harcsás Ferenc és Radó Tibor  
     képviselőket jelölte ki. 
 
Dénes László – javaslatot tesz a meghívóban közölt napirendi pontokra. Az egyebek napirendi 
pontban javasolja megtárgyalni EGTC társulásban való részvételt, facsemete vásárlást,  
SOLAR CITY Épületgépészeti Kft-t megbízása hatástanulmány készítésével az 
önkormányzat intézményeinek fűtés korszerűsítésével.  
 
Radó Tibor – két apró bejelentésen lenne. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Napirend elfogadása 
 
221/2009./X.29./ 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az 
     ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

 
     1./ Rendőrség tájékoztatója 
           (írásos anyag) 
     2./ Polgármester tájékoztatója 
          (írásbeli anyag) 
     3./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok  
          végrehajtásáról 
          (Írásbeli anyag) 
     4./ Pályázatok állásáról tájékoztató. 
          (szóbeli előterjesztés) 
     5./ Közmeghallgatás előkészítése 
     6./ Egyebek 
          - EGTC társulás 
          - facsemete vásárlás 
          - energia takarékos energia 
          - TEKI pályázat módosítása ÁFA változás miatt 
          - Radó Tibor képviselő bejelentései 
 
1./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Dr. Palicz András – Elmondható, hogy a statisztika nincs arányban az emberek közbiztonság 
érzetével. A gazdasági váltság miatt a lelki állapot változása is érezhető, emiatt rossz az 
emberek kedély állapota. Ha bűncselekmény történik, az a környezetben élőkre is hatással 
van. A rendőrőrsök között legjobban a pitvarosi rendőrőrs teljesített. Elindult a „Biztonságos 
Makó” program. Ebből a szóró anyagot eljuttatjuk ide is, hogy tegyék közé a helyi újságban. 
Szeretnénk az egyházakat megnyerni a bűnmegelőzési programhoz. Az idősek 
felvilágosítására, ezzel is nőne a biztonság érzetük. A polgárőrök segítségére is számítunk, 
hogy jövőre még jobb eredményekről tudjunk beszámolni. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – az iskola rendőr program jól működik. A gyerekek nyitottak 
arra, amikor a rendőr előadást tart. Bármikor fordulunk a rendőrökhöz a kellő segítséget 
megkapjuk. Szülői értekezleten is szeretnénk a bűnmegelőzésről tájékoztatni a szülőket.  
 
Radó Tibor – a helyi rendőrök nagyon nyitottak, közvetlenek. Jó, hogy tudnak beszélni az 
emberekkel. 
 
Dégi György – elmondható, hogy jól működik a rendőrőrs. Sajnos azonban megjelent 
környékünkön az élet elleni bűncselekmény. Pitvaroson jó a közbiztonság. Nincs panasz az 
őrsre. A motorosokra kellene jobban odafigyelni, mert nagy sebességgel mennek. Az 
egyházak felé történő kezdeményezést jónak tartom. Ha van tájékoztató anyag azt a kábel 
TV-n keresztül is le lehetne adni, de akár a makói TV-ben is, mert sokan nézik azt is. 
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Bertáné Kecskeméti Katalin – az írásos tájékoztató anyagot az iskola újságban is közzé 
tudnánk tenni. 
 
Dr. Palicz András – a rádióban is folyamatosan mennek a tájékoztatások. Makó 100 millió 
beleöl ebbe a  programba. 70 kamerát szereltünk fel. Tudunk anyagot adni, ami közzé lehet 
tenni a TV-ben. 
 
Dénes László – köszönjük, és élni fogunk a lehetőséggel. Mi is intézkedéseket tettünk a 
rendőrök komfort érzetének növelésére. Kifestésre került a rendőrőrs épülete, mobil telefon 
került vásárlásra, hogy az ügyeletes rendőrt mindig el lehessen érni. Köszönjük a rendőrőrs 
munkáját, jó az együttműködés. 
 
Polcsán Róbert – a sebesség mérő eszköz rossz volt, de most már működik és végeztünk is 
sebesség mérést. Az ambrózfalvi diszkóban végeztünk kábítószer szűrést, ami sikeres volt, de 
nem hozott olyan eredményt, mint amit vártunk. Sajnos csak egy orvos van erre az egész 
megyében, akivel ezt az ellenőrzést el lehet végezni. Az iskola rendőr program jól működik. 
Az iskolában ötlet láda kihelyezésére is lehetőséget kell teremteni. A határ-rendészekkel is 
megállapodást kötöttünk, egyre sűrűbben adunk együtt szolgálatot. Köszönjük az 
önkormányzat segítségét. Nagyon szép tiszta az őrs. A telefon is nagyon jól működik, egyre 
többen keresnek bennünket. 
 
Harcsás Ferenc – végleg lezárult az, hogy elkerül innen a rendőrőrs? 
 
Dr. Palicz András – a főkapitányság álláspontja, hogy ezen változás nem lesz, ha a települések 
nem akarják. A  Sengeni csatlakozással 160 határ-rendész felszabadul, akkor lehetőség lesz 
KMB csoport létrehozására Csanádpalotán, ekkor már nem maradhat rendőr nélkül. Több 
rendőr lesz, és jobban el tudjuk látni a feladatunkat. 
 
Dénes László – megköszöni Dr. Palicz András és Polcsás Róbert tájékoztatását. Amennyiben 
nincs több hozzászólás felteszi szavazásra a tájékoztató elfogadását. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Rendőrség tájékoztatójának elfogadása. 
 
222/2009./X.29./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
    Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
    a rendőrség tájékoztatóját a települési közbiztonsági  
    helyzetéről megtárgyalta és elfogadta. 
 
2./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Dégi György – a pályázatokkal kapcsolatban az II. és III. tengelyről többet szeretnék tudni. 
 
Dénes László – a pályázatok a LEADER alapján kerültek kiosztásra, ezért nem volt korábban 
is próbálkozás, ezért a III-as tengely, falumegújítás, mikrovállalkozás, ennek most van a 
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második kiírása, ebből pitvarosiak is vállalkoztak. A IV-es tengely a mostani kiírás, ebben 
sportlétesítményeket, feldolgozó vállalkozásokat támogatnak. A III-as tengelyre Makó nem 
pályázhatott. A IV-es tengelyre ki van írva a pályázat, amit november 16-ig 
meghosszabbítottak. 
 
Radó Tibor – az államtitkár úr megemlítette, hogy a mezőgazdasági pályázatoknál a III-as 
tengelynél van még lehetőség pályázni. A IV-es tengely szűk határidő van, ez vonatkozik az 
önkormányzatokra is. 
 
Dénes László – a III-es, IV-es tengely közötti különbség, hogy csoportok alakultak, és utána 
egyesületté kellett alakulni, utána munkaszervezet pontozta le, amit az FM hivatalt bírált el. 
Az elnökség januárban döntött a III-as tengelyről, ami most került kihirdetésre, eddig 51 
pályázat lett kihirdetve, ezen akarnak gyorsítani a munkaszervezetek helyszíni bejárással. 

 
A képviselőtestület további kérdés és vita nélkül 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Tárgy: Polgármester tájékoztatója 
 
223/2009./X.29./ 
 
        H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
     polgármester tájékoztatóját az elhangzott  
     kiegészítésekkel együtt elfogadta. 
 
3./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Dégi György – korábban döntöttünk arról, hogy a nagyobb terjedelmű anyagokat megkapjuk 
e-mailen. Egy anyagra lett volna szükségem, a hivatalba bejöttem és megkaptam az anyagot. 
A 164 számú határozatnál az szerepel, hogy tudomásul véve. Ezt nem csak tudomásul kell 
venni. A 175-ös határozat a kistérségről szól. Ezt mindenki elfogadta? 
 
Dénes László – igen. 
 
Dégi György – a 181-es határozatnál az szerepel a végrehajtásnál, hogy azonnal és 
folyamatos. A kettő kizárja egymást. A 184-es határozatnál az állag megóvásnál mi történt. A 
belső munkálatokról tudunk, de még miről van szó?  A 185-ös határozatnál fogalmi zavarról 
van szó. A Falukép bizonyos részeiről van szó, vagy az egész faluról. Konkrétabban kellett 
volna fogalmazni. A 118-as határozatnál, a kihirdetés nem egyenlő az eladással. 
 
Radó Tibor – a következő ülésen szavaztunk az eladásról. 
 
Dégi György – a számítógépeket mennyiért sikerült megvenni? 
 
Dénes László – Gyuszi el fogja mondani, és azt is, hogy mit kellene még beszerezni hozzá. 
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Dégi György – a 196-es határozattal kapcsolatban. A két játszótér felújításáról  volt szó, a 
jelenlegi helyén. Ki adott felhatalmazást, hogy az ne így legyen. A tervező nem magától 
tervezi máshová. Nem tudom így elfogadni. Ez a testület döntésével ellentétes. A 
munkaértekezleten hallottunk erről. 
 
Dénes László – a rendőrség épületével kapcsolatban. Acél pántokkal lett megerősítve az 
épület kívül-belül. A játszótérrel kapcsolatos tervek azért kerültek be a munkaértekezletre, 
mert amikor a tervezővel körbejártuk, át lett gondolva, hogy lenne ésszerűbben, célszerűbben 
megoldani. Ekkor hoztuk be ezt a javaslatot a munkaértekezletre. 
 
Dégi György – korábban meg lett erősítve a rendőrőrs épülete betonnal is. Régen sok volt a 
verem a községben, és ez okozhatja a süllyedést.  
 
Dr. Sarkadi Péter – lehetett volna két játszótérről is dönteni, de akkor most nem lehetett volna 
beadni a pályázatot. 
 
Harcsás Ferenc – nincs senki a játszótér ellen, de szerettük volna előre tudni róla, és nem 
utána. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – amikor a helyszíni bejárás volt, felhívott engem a tervező, mint 
intézményvezetőt és kikérte a véleményemet. Ekkor mondtam, hogy a kisiskola környéke is 
legyen rendbe téve. A pályázati időpontok miatt volt sürgős a dolog. Vázlatokat hozott, amit 
én támogattam. 
 
Darvas Ildikó – a játszótér az ÖNÓ mögött lesz, ez már végleges? Akivel beszéltem, rossz 
ötletnek tartják, jobb helyen lenne, ahol most van. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – a gyerekek most is felügyelettel, sorakozva mehetnek a 
játszótérre. 
 
Darvas Ildikó – miért nehezítjük a helyzetet, ha van egy könnyebb lehetőség is. 
 
Harcsás Ferenc – mert most nincs kiírva pályázat játszótérre. 
 
Radó Tibor – most csak a terület rendbetételéről van szó. Nem fogunk annyit nyerni, hogy 
játszótérre is pályázzunk. Az Uniós előírások szerint csak zár helyen lehet kialakítani 
játszóteret. Szegeden Uniós játszótér épület pár éve, és nincs körbekerítve. 
 
Dénes László – az új előírások szerint mindet be kell keríteni. 
 
Radó Tibor – a játszótérről még nem döntöttünk. Terveink lesznek. Mindenki próbálja keresni 
a lehetőségeket. 
 
Dénes László – november 16-a előtt rendkívüli testületi ülést kell összehívni.  
 
Dégi György – tanulságos, hogy ha információhoz jutunk, akár egy körtelefonnal is kapjunk 
tájékoztatást, vagy e-mailen. 
 
Dénes László – arról volt szó, hogy mindenki megadja az e-mail címét a Gémesné Zsuzsának, 
ugye mindenki leadta az e-mail címét!? 



 6 

 
Dr. Sarkadi Péter – az ÖNÓ-nál a végrehajtás azért folyamatos, mert a szerződést 
Csanádpalotának kell megkötni. Jó lenne mindent azonnal végrehajtani, végezzük a 
munkánkat, és én este 7 órakor is itt vagyok. Ha bent jártok a hivatalban lehet  érdeklődni. 
 
Radó Tibor – a lakosság hasonló információkat vár tőlünk, mint mi tőletek. 
 
Tószegi Gyula képviselő megérkezett. 
 
Dr. Sarkadi Péter – azt ti sem gondolhatjátok, hogy testületi határozat nélkül vágunk bele 
ilyen pályázatokba. 
 
A képviselőtestület 7 igen szavazattal, 1 fő nem szavazott az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Lejárt határidejű határozatok végrehajtása 
 
224/2009./X.29./ 
 
      H a t á r o z a t : 
 
    Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a lejárt 
    határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót az  
    elhangzott kiegészítésekkel együtt elfogadta. 
 
4./ Napirendi pont: 
 
Dénes László – az út pályázattal kapcsolatban Dr. Búzás Péterrel folyamatosan tárgyaltam. 
Azt tanácsolta, hogy 100 millió alatt maradjunk. Koszónóék – tervező - szerint azt kell 
eldöntenünk, hogy melyik útszakasz legyen. Rangsorolni kell. Javaslat I. körben a Kiss utca, 
mivel ide tanösvény tervezünk, és a Széchenyi utca, mivel a vadásztársaság is nyert pályázatot 
–gyalogtúra, vendéglátás- 4 szobás vendégházat építenek. Arany János utca és Petőfi tér 
túloldalát is érinti. Móricz Zsigmond és Ady E. utca, ami a felújítást is érinti. 
II. körben a Dózsa Gy., Deák F. és József Attila utcára kerülne sor. III. körben pedig a 
fennmaradó utak. 
 
Dégi György -  a temetőhöz kivezető utat is számításba kell venni. 
 
Radó Tibor – Az Arany János utca végén a temetőhöz kivezető útnál van útzár? 
 
Dénes László – nincs útzár, amikor a mező ki lett adva bérbe, azért volt lezárva, hogy ne 
menjenek át nagy gépekkel rajta. 
 
Radó Tibor – az Arany János utca egészen a csorgóig fel lesz újítva? 
 
Dénes László – igen, végig fel lesz újítva. 
 
Dégi György – a Deák utca vége is felújításra kerül? 
 
Dénes László – igen az is benne van. 
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Radó Tibor – itt most a szakaszolásról kell dönteni. Az sem mindegy milyen utat terveznek, 
milyen minőségű lesz az út. A vízre oda kell figyelni, különösen ott, ahol az árkokat 
betemették, ott süllyednek meg az utak. A pályázatban szerepeljen az út padkázása,  
vízelvezető és a bicikli tárolás is. Ezeket kérném, hogy legyen benne a pályázatban, hogy ne 
járjunk úgy, mint a Deák utcában. 
 
Cződör Attila – a padka rendezés szerepel a pályázatban. 
 
Dénes László – csatornázásra nem tudunk pályázni. A lakosságot kell felszólítani, hogy tegye 
rendbe a vízelvezető árkokat. A községrendezési tervben meg fogjuk nézni, hogy szerepelnek 
az árkok a rendezési tervben és az alapján kell helyreállítani. 
 
Radó Tibor – az útépítési nyomvonallal kapcsolatban Dózsa Gy. utcát jobbnak tartanám 
felújítani. A gond az, hogy a Széchenyi utcán nagygépekkel is eljárnak. A Móricz és Ady E. 
utcát nem tartom annyira fontosnak. Hosszabb út felújítását, a Dózsa utcát kellene felújítani és 
Széchenyi utcát, ez logikusabb. A többivel egyetértek. 
 
Dénes László – utcákra készültek a tervek, ha változtatunk rajta, akkor meg kell bontani a 
tervet. 
 
Radó Tibor – minőségre oda kell figyelni. 
 
Dénes László – nem tudtuk mennyi összegre pályázhatunk. 
 
Radó Tibor – ez az én véleményem. 
 
Dégi György – a padkázással mindig lesz gond. 
 
Harcsás Ferenc – mindegy milyen sorrendben kerül felújításra az út, ha most ez fér bele, 
akkor ezeket az útszakaszokat készítessük el. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – a tervezők látják át, hogy mennyire érdemes pályázni. A 
lehetőséget, célszerűséget és az elképzeléseket kell egyeztetni. Ha ez így szakaszolva 
megépülhet, javaslom fogadjuk el. 
 
Tószegi Gyula – a József Attila út középső szakasza aszfalt rétegű, ott nem áll meg a víz, 
mégis megrepedezik az út. Szerintem az alapja nem elég erős, itt is az útszélek megerősítése 
lenne a jó megoldás. 
 
Radó Tibor – a tótkomlósi elkerülő útnál szegélykővel oldották meg. 
 
Dénes László – nem szabad a valóságtól elrugaszkodni, mert akkor az életben nem fogunk 
nyerni. 
 
Csábi Jánosné képviselő megérkezett. 
 
Dégi György – a tanösvény, kinek a célját szolgálná? 
 
Dénes László – nem ellenezte a testület, de ebben később kell dönteni. 
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A képviselőtestület további kérdés és vita nélkül 7 igen és 1 ellenszavazattal, 1 fő nem 
szavazott az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: DAOP-2009-3.1.1/B. jelű pályázat benyújtása 
 
225/2009./X.29./ 
 
      H a t á r o z a t : 
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete pályázatot nyújt be a DAOP-2009-
3.1.1/B. kódjelű az Önkormányzati tulajdonú belterületi közutak fejlesztése támogatására” 
című pályázati kiírásra.  
 
A pályázaton megvalósítani kívánt fejlesztés az alábbi felsorolt utakat érinti a jelzett 
költségekkel. 
 
  

Feladat megnevezése Nettó ár (Ft) ÁFA (Ft) Bruttó ár (Ft) 
Előkészítés (közbeszerzési 
eljárás, tervezés) 

3.961.181,- 990.295,- 4.951.476,- 

Kiss József utca 25.205.000,- 6.301.250,- 31.506.250,- 
Széchenyi utca 14.842.880,- 3.710.720,- 18.553.600,- 
Arany János utca 15.643.830,- 3.910.958,- 19.554.788,- 
Petőfi tér 4.590.780,- 1.147.695,- 5.738.475,- 
Móricz Zs. utca 6.644.100,- 1.661.025,- 8.305.125,- 
Ady Endre utca 4.374.660,- 1.093.665,- 5.468.325,- 
Szolgáltatások (műszaki 
ellenőrzés díja, 
könyvvizsgálati díj) 

3.961.181,- 990.295,- 4.951.475,- 

Összesen:   99.029.514,- 
90%-os igényelt támogatás   89.126.563,- 
Szükséges saját erő:   9.902.951,- 
  
    
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete kijelenti, hogy az összesen 9.902.951,-Ft. 
pályázati önrészt  – az OTP Bankhoz benyújtott hitelkérelem alapján – az OTP Bank által 
folyósított „Sikeres Magyarországért” önkormányzati infrastruktúra fejlesztési hitelprogram 
által kívánja biztosítani, mely hitelt ezennel az OTP Banktól megigényli. Kéri a 
képviselőtestület, hogy az OTP Bank jelen kérelem alapján a hitelígérvényt a pályázathoz 
való becsatolás végett küldje meg az önkormányzat részére. A képviselőtestület kötelezi 
magát, hogy a hitel futamideje alatt a hitelt a költségvetésébe betervezi, és vállalja a hitelt + 
járulékai határidőben történő visszafizetését. A hitel lejáratának napja a hitelszerződés 
megkötésének napjától számított 25 év.  
 
A képviselőtestület az önkormányzat tulajdonát képező Pitvaros 261/2 hrsz. alatt 
elhelyezkedő 25.662.000,-Ft. értékben nyilvántartott és forgalomképessé nyilvánított piacteret 
a hitelt fedezetéül felajánlja.  
 
A képviselőtestület felhatalmazza Dénes László polgármestert a pályázattal kapcsolatos 
szükséges jog nyilatkozok megtételére, dokumentumok, szerződések aláírására. 
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Felelős: Dénes László polgármester 
Határidő: azonnal, illetve folyamatos 
 
A határozatról értesül: 
1./ OTP Bank Nyrt. Szeged 
2./ Pályázatíró 
3./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
5./ Napirendi pont: 
 
Dénes László – a Solar Cityvel felvettük a kapcsolatot. Hatástanulmányt kellene készíteni, 
ennek alapján tudnánk dönteni, hogy élünk –e ezzel a lehetőséggel. Az összes intézményre 76 
eFt + ÁFA összegért elkészítenék a hatástanulmányt, ezt az összeget a tartalékkeretből 
biztosítanánk. 
 
Tószegi Gyula – támogatom a hatástanulmány elkészítését. Van-e elképzelés, hogy milyen 
forrásból kerülne megvalósításra? 
 
Dénes László – KEOP pályázatból 60-40 % az arány, van rá mindig kiírva pályázat. Úgy 
értesültem, hogy 65-35 %-ra fog változni. 
 
Dr. Sarkadi Péter – az épület felújítására más pályázatot kell benyújtani. 
 
Radó Tibor – az alternatív beruházást figyelembe veszik –e? 
 
Dénes László – most a hatástanulmányt kell megcsináltatni. 
 
A képviselőtestület további kérdés és vita nélkül 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Tárgy: Önkormányzat intézményeinek fűtés korszerűsítésére hatástanulmány 
 
226/2009./X.29./ 
 
       H a t á r o z a t: 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     felkéri a SOLAR CITY Épületgépészeti Kft-t, (Orosháza,  
     Thököly u. 15/A/1) hogy készítsen hatástanulmányt az 
     önkormányzat intézményeinek fűtés korszerűsítéssel  
     elérhető energia megtakarításáról. 
 
     Felelős: Dénes László polgármester 
     Határidő: azonnal 
 
     A határozatról értesül: Solar City Kft. Orosháza 
 
Dénes László – a közmeghallgatásra 2009. november 26-án csütörtökön kerülne sor, 18 
órakor az Erdei Ferenc Közösségi Színtér épületében. A 2008-as év átfogó ismertetésére 
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kerülne szó, értékelném az elmúlt 3 évet. Meghívásra kerülne az országgyűlési képviselő,  
rendőrség. Ki kerüljön még meghívásra? 
 
Dégi György – az Oroscom szolgáltató is kerüljön meghívásra. 
 
Dénes László – a közmeghallgatás egyenes adásban kerüljön adásban, vagy később legyen 
leadva. Az faluújság mikor jelenik meg? 
 
Tószegi Gyula – a közmeghallgatást megelőzően. 
 
Dénes László - arról is szavazzunk, hogy a költségvetési koncepció elfogadása előtt a 
koncepciót véleményezésre megküldi a testület a kisebbségi önkormányzatnak, az iskolának 
és a bizottságoknak. 
 
Tárgy: Közmeghallgatás előkészítése 
 
227/2009./X.29./ 
        H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
     2009. évi közmeghallgatását november 26-án 18,00 órára  
     tűzi ki. A polgármester a közmeghallgatásra kérje fel 
     előadóként Dr. Búzás Péter országgyűlési képviselőt, Dr. 
     Palicz András makói rendőrkapitányt, és az Oroscom 
     Internet és kábeltévé szolgáltató képviselőjét. A  
     közmeghallgatás ne élőben kerüljön közvetítésre, hanem  
     későbbi időpontban felvételről. 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete  
felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy az 
önkormányzat 2009. I-III. n. évi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót, és a 2010. évre vonatkozó költségvetési 
koncepciót a közmeghallgatást megelőzően terjessze a 
bizottságok elé javaslattételre és véleményezésre. 
Felkéri további a polgármestert, hogy a 2009. évi 
költségvetési koncepciót küldje el a Szlovák Települési 
Kisebbségi Önkormányzat részére is a véleményük 
kikérésére. 

 
     Felelős: Dénes László polgármester 
     Határidő: értelem szerint 
 
     A határozatról értesülnek:  
     1./ Meghívottak 
     2./ Bizottsági elnökök 
     3./ Szlovák települési Kisebbségi Önkormányzat elnöke 
      
Dégi György – észrevételezem, hogy az állattartás miatt bűz van a faluban. Hogy lehetséges, 
hogy belterületen állattartó telep működik. Mi szerepel ezzel kapcsolatba a községrendezési 
tervben? A szalma tárolással kapcsolatban mi az előírás? 
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Cződör Attila – meg van határozva a község rendezési tervben, hogy mennyi állatot lehet 
tartani a községen belül. Ha ennél több állatot tart, akkor ÁNTSZ engedélyt kell kérni hozzá. 
Ha megkapja az építési hatóságtól az engedélyt, akkor nekünk nincs beleszólásunk. 
 
Dénes László – csak a központra van korlátozás. 
 
Cződör Attila –  nem kell külön engedélyt kérni az állattartásra, csak akkor, hogy ha 
meghaladja az engedélyezett létszámot, de ez is az állategészségügyi hatóság jogköre. 
 
Dénes László – Nagy Sándor tűzoltó parancsnoknak felvetettem a szalma tárolást, de még 
nem kaptam rá visszajelzést. 
 
EGTC-hez történő csatlakozással kapcsolatban az írásos anyagot megkaptátok. Ez a 
pályázatokon való részvételt segítené elő. Termálvíz kincset hasznosításával kapcsolatban 
akarnak az I. körben lépni. 1,-Ft/lakos/év lenne a hozzájárulás összege, ami kb. 1600,-Ft. 
esetünkben. Ismerteti a határozati javaslatokat. 
 
A képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 
Tárgy: Európai Területi Együttműködési Csoportosulásban való részvétel 
 
228/2009./X.29./ 
 
      H a t á r o z a t : 
 
Pitvaros Község Képviselőtestülete a magyar-román-szerb hármashatár térségében 
létrehozandó Európai Területi Együttműködési Csoportosulásban: BANAT-TRIPLEX 
CONFINIUM KORLÁTOLT FELELŐSSÉGŰ EURÓPAI TERÜLETI 
EGYÜTTMŰKÖDÉSI CSOPORTOSULÁS (rövid nevén: Banat-Triplex Confinium EGTC., 
tov.: EGTC) történő részvétellel egyetért, és ezennel kinyilvánítja azt a szándékát, hogy a 
fenti EGTC szervezeti formába csatlakozni kíván és az 1,-Ft/lakos/év tagsági díj megfizetését 
vállalja. (A Képviselőtestület tudomásul veszi, hogy a szerb és román felek esetében a 
hozzájárulás mértéke: Eu/1000fő/hó.) 
 
Felelős: Dénes László polgármester 
Határidő: azonnal 
 
A határozatról értesülnek: 
1./ Dénes László polgármester 
2./ Dr. Sarkadi Péter jegyző 
3./ EGTC képviselője, és általa az EGTC tagjai 
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Tárgy: Európai Területi Együttműködési Csoportosulási egyezmény aláírására  
           polgármester felhatalmazása 
 
229/2009./X.29./ 
 
      H a t á r o z a t : 
 
Pitvaros Község Képviselőtestülete felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét 
képező Egyezmény, valamint a EGTC megalakulásával kapcsolatos további dokumentumok 
aláírására. 
 
Felelős: Dénes László polgármester 
Határidő: azonnal 
 
A határozatról értesülnek: 
1./ Dénes László polgármester 
2./ Dr. Sarkadi Péter jegyző 
3./ EGTC képviselője, és általa az EGTC tagjai 
 
 
Tárgy: Európai Területi Együttműködési Csoportosulás humán erőforrás és tárgyi  
  feltételek megteremtése. 
 
230/2009./X.29./ 
 
      H a t á r o z a t : 
 
Pitvaros Község Képviselőtestülete felhatalmazza Dénes Lászlót, Pitvaros község 
polgármesterét, hogy az Európai Területi Együttműködési Csoportosulás részére a 
humánerőforrás és tárgyi feltételek megteremtése érdekében a szükséges feltételeket teremtse 
meg. 
 
Felelős: Dénes László polgármester 
Határidő: azonnal 
 
A határozatról értesülnek: 
1./ Dénes László polgármester 
2./ Dr. Sarkadi Péter jegyző 
3./ EGTC képviselője, és általa az EGTC tagjai 
 
Dénes László – ismét van lehetőség az „Ültess fát a jövőnek” keretén belül facsemete 
vásárlására. 200 db facsemetét kapnánk, ennek összege 7.500,-Ft. 
 
A képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Facsemeték vásárlása 
 
231/2009./X.29./ 
 
        H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     ismét vásárolni kíván 200 db fát összesen 7.500,-Ft-ért az  
     „Ültess fát a jövőnek” mozgalmon belül. Az összeg a  
     felhalmozási tartalékban rendelkezésre áll. 
 
     Felelős: Dénes László polgármester 
     Határidő: azonnal 
 
     A határozatról rétesül: 
     1./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
Dénes László – a 2008. évi TEKI pályázatnál az ÁFA változás miatt szükséges a módosítás. 
 
A képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: 060002308K támogatási szerződés módosítása. 
 
232/2009/X. 29./      
 
        H a t á r o z a t : 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete és a 
Dél-alföldi Regionális Fejlesztési Tanács 2008. október 
20.-ai dátummal, 060002308K sorszámmal támogatási 
szerződést írt alá a „Közlekedésbiztonsági feltételek 
javítása Pitvaros településközpontjában” című, 2008. évi 
HÖF-TEKI pályázat munkáinak támogatására. 
A 2009. évi ÁFA módosítás miatt Pitvaros község 
Önkormányzata kezdeményezi a Dél-alföldi Regionális 
Fejlesztési Tanácsnál a 060002308K sorszámú 
Támogatási szerződés módosítását. A módosítást 
követően a projekt költségei az alábbiak szerint 
alakulnak: 

 Eredeti  Módosítást 
követően 

Projekt nettó költsége 3.784.375 Ft 3.718.920 Ft 
ÁFA 756.875 Ft 822.330 Ft 
Projekt bruttó költsége 4.541.250 Ft 4.541.250 Ft 
Támogatási összeg 3.633.000 Ft 3.633.000 Ft 

Felelős: Dénes László polgármester 
 
Határidő: azonnal 
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A határozatról értesül: 
1./ Dél-alföldi Regionális Fejlesztési Tanács  
2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 

 
Radó Tibor – a gépjármű 161.722 km. November hónapban műszaki vizsgára kell vinni, a 
szélvédőt ki kell cserélni, és a fékre is költeni kell. Szeretném megjegyezni, hogy az eladásról 
gondolkozzunk. Nincs még jelzés Nagyér részéről, hogy igényt tartanak a konyhai 
szolgáltatásra. Javaslom határidőt megszabni, hogy mikor adjuk el az autót. 
 
Dénes László – az önkormányzatnak szükséges lehet az autóra. Nagyériek sem mondtak le 
arról a szándékukról, hogy igénybe veszik a konyhai szolgáltatást. A szülők részéről is jelzés 
érkezett, hogy miért nem tőlünk vásárolják az ételt. Minőségi különbség van az étel között, 
ezért én továbbra is azt mondom, hogy ne adjuk el az autót. Nincs akkor gondban a 
költségvetés, hogy szükség lenne rá. Ebben az évben hitelt nem kellett igénybe venni, nem 
kellett rangsorolni a számlákat. Több millió forint van a számlánkon. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – felmerült a szülők részéről a kinti községekben, hogy 
szeretnék, ha Pitvarosról vásárolnák az ételt. Van akinek mindkét gyereke napközis és 
különbséget tud tenni az ételek között. Felmerült, hogy ha lejár a szerződés esetleg innen 
igénylik az ételt. 
 
Harcsás Ferenc – elhamarkodott döntés volt megvenni az autót Most az javaslom, hogy az 
autót le kell vizsgáztatni. 
 
Dégi György – fel kell tenni a kábel TV-re egy ismertető anyagot, hogy igénybe lehet venni a 
konyha szolgáltatást. Népszerűsíteni kell az ellátást. 
 
Dénes László – helyi lakosság részéről lehet, hogy többen vásárolnának tőlünk ételt. 
 
A képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Önkormányzati konyha szolgáltatásainak népszerűsítése 
 
233/2009./X.29./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     felkéri az önkormányzati konyha élelmezésvezetőjét, 
     hogy a konyha szolgáltatásairól készítsen tájékozató  
     reklám anyagot, s azt adja le a jegyzőnek, aki intézkedik 
     az anyagnak a pitvarosi honlapra történő feltételéről. A 
     reklám anyag kerüljön leforgatásra a kábel TV. pitvarosi 
     csatornáján is. 
 
     Felelős: Dr. Sarkadi Péter jegyző 
     Határidő: azonnal 
 
     A határozatról értesül: élelmezésvezető 
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Bertáné Kecskeméti Katalin – a csatorna tisztításával kapcsolatosan szeretnék érdeklődni. 
 
Cződör Attila -  ki lett tisztítva a csatorna, a gond megoldódott. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – a Kiss utca sarkán lévő ledőlt ház tulajdonosaival szankciókat 
kellene alkalmazni, valamit tenni kell, mert életveszélyes ott közlekedni. 
 
Cződör Attila – az épület életveszélyessé lett nyilvánítva. Amit a hatóság megtehetett azt 
megtette. 
 
Radó Tibor – kötelező bontási engedélyt kell elrendelni. 
 
A képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Pitvaros, Kiss u. 102. sz. háznál életveszély elhárítása 
 
234/2009./X.29./ 
 
        H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     felkéri Cződör Attila műszaki főtanácsost, hogy a  
     Pitvaros, Kiss u. 102. számú háznál az életveszély  
     elhárítására tegye meg a szükséges intézkedést. 
 
     Határidő: azonnal 
     Felelős: Cződör Attila műszaki főtanácsos 
    
Radó Tibor – a 240 literes szelektív hulladékgyűjtők ürítésével kapcsolatban, amikor le voltak 
zárva nem került bele minden egyéb más hulladék. Szeretném kérni, hogy legyenek lezárva az 
edények. 
 
Dénes László – korábban fel lettek címkézve a gyűjtőedények, jó eredményt értünk el vele, de 
sajnos most is van olyan, aki letöri a lakatot és akkor is bele tesz olyan szemetet, amit nem 
lehetne. Ismételten felcímkézzük a hulladékgyűjtőket és felhívjuk a lakosság figyelmét, hogy 
csak azt tegyenek a gyűjtőedénybe, amit lehet. 
 
Radó Tibor – a lakosság nevelését már egyszer elkezdtük. Ezt folytatni kell. 
A rendőrség részére a benzinkártyával kapcsolatban történ már valami? 
 
Dénes László – elkészültek a megállapodások, most van aláírásra kiadva, amikor 
visszaérkezik kiadásra kerül a benzinkártya. A kártyák már itt vannak. Külön kell vezetni, de 
nekik van belső szabályzatuk is. 
 
Radó Tibor – megvásárlásra került egy digitális diktafon, amellyel a testületi ülések anyaga 
felvételre kerül. Ezek arhívásálát meg kell oldani. 
 
Dénes László – utána nézünk, hogy mi a rendje ennek. 
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Radó Tibor – november 6-án pénteken du 2 órától egészségnap kerül megrendezésre. Dr. 
Oláh Judit bőrgyógyász és egy kollégája jön ki. 70 ügyfelek tudnak fogadni. Sorszámok 
kerülnek kiosztásra. A vendéglátásukat egy ebéddel szeretnénk biztosítani. 
 
Dénes László – semmi akadálya megoldható az ebédeltetésük. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – TÁMOP pályázat beadási határideje november 30. 
Szeretném jelezni, hogy a laboratóriumban történő bejutás katasztrofális. Több hét után van 
csak időpont. A vérvételt helyben is meg lehetne oldani. 
 
Dénes László – a pályázat tartalmi részét meg kell beszélni. 
 
Tószegi Gyula – a 11 db számítógépek vásárlása az iskola részére megtörtént, kedvezően 
sikerült beszerezni és a megmaradt pénzen még vásároltunk 5 db monitort is. Kérném a 
testülettől, hogy pár 10 eFt. biztosításával kerüljön sor még 7 db monitor vásárlására, így az 
iskolában zavartalanul folyhatna a számítógépes oktatás. 
 
Darvas Ildikó – mennyi pénzről lenne szó? 
 
Tószegi Gyula – 20 eFt. alatt van egy monitor. 
 
Dénes László – tudunk pénz átcsoportosítani erre a célra. 
 
Radó Tibor – a kulturális bizottság a körforgalom parkosítására 60-60 eFt-ot tervezett be, ez a 
pénz nem került felhasználásra, ezt a 120 eFt-ot át lehet csoportosítani a monitorok 
beszerzésére. 
 
Dénes László – nem szükséges, hiszen van az adott szakfeladaton pénz. 
 
A képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Iskolához monitorok beszerzése 
 
235/2009./X.29./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     felkéri Tószegi Gyula képviselőt, hogy az iskola részére  
     120 eFt-ért szerezzen be számítógéphez szükséges  
     monitorokat. Az összeget a költségvetésben a kulturális  
     bizottság fel nem használt keretéből átcsoportosítja. 
 
     Felelős: Tószegi Gyula 
     Határidő: 30 nap 
      
     A határozatról értesül:  
     1./ Polgármesteri Hivatal  Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
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Dégi György – kb. két hét múlva jelenik meg a TÁMOP pályázat, mi is pályázzunk rá, a 
tartalmi részét nem igazán nézik meg. A beadott pályázatok mind nyertek. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – szeretném látni a pályázatot. Lehet, hogy amikor beadják a 
pályázatot nem nézik meg a tartalmi részt, viszont a megvalósítását ellenőrzik. 
 
Dénes László – most látom, hogy a telefonomon Szuda Zoltán keres, szünetet rendelek el, 
utána folytatjuk a testületi ülést, mert lehet, hogy a pályázatokkal kapcsolatban olyan adatokat 
mond, ami alapján meg lehet hoznunk a határozatokat. 
 
S z ü n e t  
 
Dénes László – beigazolódott, amit gondoltam, a kosárlabda pálya építésére, a szabadtéri 
színpad korszerűsítésére és a tanösvényre meghozhatjuk a határozatokat tekintettel arra, hogy 
most már ismertek a pontos összegek. A három határozat után még egy határozatot kell 
hoznunk  arról, hogy a piacteret és a Kossuth u. 49. sz. alatti szolgálati lakást az 
önkormányzat forgalomképessé nyilvánítja és az OTP-nek a hitel fedezetéül felajánlja. 
Kérem, hogy ezekről a témákról sorban szavazzunk. 
 
A képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: „Kosárlabda pálya fejlesztése” című pályázat benyújtása 
 
236/2009./X.29./ 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete pályázatot nyújt be a 141/2009. MVH 
közlemény alapján a 1006227kódszámú, a „Kulturális ,sport és szabadidős célú terek 
kialakítása és fejlesztése” célterületű pályázati kiírásra „Kosárlabda pálya fejlesztése” 
címmel. A beruházás bruttó értéke 7.381.519.-Ft, melyből az önerő 1.476.304.-Ft, a 
pályázandó támogatás összege 5.905.215.-Ft. 
A képviselőtestület áttekintette a rendelkezésére álló terveket, műszaki megoldásokat, és úgy 
döntött, hogy sérülne a beruházás fenntarthatósága, ha a műszaki tartalom – ezáltal a 
beruházás összköltsége – csökkenne. 
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete kijelenti, hogy az önerő teljes összegét –
az OTP Bankhoz benyújtott hitelkérelem alapján – az OTP Bank által folyósított „Sikeres 
Magyarországért” Önkormányzati Infrastruktúra Fejlesztési Hitelprogram által kívánja 
biztosítani, mely hitelt ezennel az OTP Banktól megigényli. A képviselőtestület kötelezi 
magát, hogy a hitel futamideje alatt a hitelt a költségvetésébe betervezi, és vállalja a 
hitel+járulékai határidőben történő visszafizetését. A hitel lejáratának napja, a hitelszerződés 
megkötésének napjától számított huszonöt év. 
 
A képviselőtestület az önkormányzat tulajdonát képező, a természetben Pitvaros, Kossuth u. 
49. szám alatt elhelyezkedő, értékben 8.125.133.-Ft összegben nyilvántartott forgalomképes 
szolgálati lakást ajánlja fel a hitel fedezetéül.  
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A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázattal kapcsolatos intézkedések 
megtételére, és a szükséges jogügyletek megkötésére. 
 
A képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: „Szabadtéri színpad fejlesztése” című pályázat benyújtása 
 
237/2009./X.29./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete pályázatot nyújt be a 141/2009. MVH 
közlemény alapján a 1005745. kódszámú, a „Szabadtéri rendezvények tárgyi 
eszközbeszerzése és szabadtéri színpadok kialakítása” célterületű pályázati kiírásra 
„Szabadtéri színpad fejlesztése” címmel. A beruházás bruttó értéke 4.996.185.-Ft, melyből az 
önerő 999.237.-Ft, a pályázandó támogatás összege 3.996.948.-Ft. 
A képviselőtestület áttekintette a rendelkezésére álló terveket, műszaki megoldásokat, és úgy 
döntött, hogy sérülne a beruházás fenntarthatósága, ha a műszaki tartalom – ezáltal a 
beruházás összköltsége – csökkenne. 
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete kijelenti, hogy az önerő teljes összegét –
az OTP Bankhoz benyújtott hitelkérelem alapján – az OTP Bank által folyósított „Sikeres 
Magyarországért” Önkormányzati Infrastruktúra Fejlesztési Hitelprogram által kívánja 
biztosítani, mely hitelt ezennel az OTP Banktól megigényli. A képviselőtestület kötelezi 
magát, hogy a hitel futamideje alatt a hitelt a költségvetésébe betervezi, és vállalja a 
hitel+járulékai határidőben történő visszafizetését. A hitel lejáratának napja, a hitelszerződés 
megkötésének napjától számított huszonöt év. 
 
A képviselőtestület az önkormányzat tulajdonát képező, a természetben Pitvaros, 261/2. hrsz. 
alatt elhelyezkedő, értékben 25.662.000.-Ft összegben nyilvántartott forgalomképes piacteret 
ajánlja fel a hitel fedezetéül.  
 
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázattal kapcsolatos intézkedések 
megtételére, és a szükséges jogügyletek megkötésére. 
 
A képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: „A pitvarosi legelő értékei elnevezésű tanösvény kialakítása” című pályázat 
              benyújtása. 
 
238/2009./X.29./ 
 

H A T Á R O Z A T  
 
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete pályázatot nyújt be a DAOP 2.1.1/E 
kódszámú pályázati kiírás alapján az „ Aktív turisztikai fejlesztések” elnevezésű, a 
„Tanösvények kialakítása” célterületen belül a  „A pitvarosi legelő értékei elnevezésű  
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tanösvény kialakítása” címmel. A beruházás bruttó értéke 33.354.713.-Ft, melyből az önerő 
5.003.207.-Ft, a pályázandó támogatás összege 28.351.506.-Ft. 
A képviselőtestület áttekintette a rendelkezésére álló terveket, műszaki megoldásokat, és úgy 
döntött, hogy sérülne a beruházás fenntarthatósága, ha a műszaki tartalom – ezáltal a 
beruházás összköltsége – csökkenne. 
 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete kijelenti, hogy az önerő teljes összegét –
az OTP Bankhoz benyújtott hitelkérelem alapján – az OTP Bank által folyósított „Sikeres 
Magyarországért” Önkormányzati Infrastruktúra Fejlesztési Hitelprogram által kívánja 
biztosítani, mely hitelt ezennel az OTP Banktól megigényli. A képviselőtestület kötelezi 
magát, hogy a hitel futamideje alatt a hitelt a költségvetésébe betervezi, és vállalja a 
hitel+járulékai határidőben történő visszafizetését. A hitel lejáratának napja, a hitelszerződés 
megkötésének napjától számított huszonöt év. 
 
A képviselőtestület az önkormányzat tulajdonát képező, a természetben Pitvaros, 261/2. hrsz. 
alatt elhelyezkedő, értékben 25.662.000.-Ft összegben nyilvántartott forgalomképes piacteret 
ajánlja fel a hitel fedezetéül.  
 
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a pályázattal kapcsolatos intézkedések 
megtételére, és a szükséges jogügyletek megkötésére. 
 
A képviselőtestület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Önkormányzati tulajdonú ingatlanok forgalomképessé nyilvánítása 
 
239/2009./X.29./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
    Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a tulajdonát 
    képező 261/2 hrsz-ú, 25.662.000,-Ft. értékben nyilvántartott 
    épület+piacteret és a szintén tulajdonát képező Pitvaros, Kossuth 
    L. u.49. sz. alatt elhelyezkedő 8.125.133,-Ft. értékben  
    nyilvántartott szolgálati lakást vagyonrendeletében   
    forgalomképessé nyilvánítja. 
 
    Felelős: vagyonrendeleten keresztülvezetésért jegyző 
 
    A határozatról értesül: 
 
    1./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
    2./ Polgármesteri Hivatal Igazgatási Csoportja Pitvaros 
    3./ OTP Bank Nyrt. Szeged 
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Miután további kérdés, észrevétel nem hangzott el a polgármester megköszönte a részvételt és 
a testületi ülést bezárta. 

Kmft. 
 

Dénes László         Dr. Sarkadi Péter 
polgármester          jegyző 
 
 
Harcsás Ferenc        Radó Tibor 
jkv. hitelesítő         jkv. hitelesítő 
 


